



The Academy's Structure

The Academy has the Preparatory Department and Preparatory Courses offering various pre-university programmes, 4 faculties providing programmes in medicine and pharmacy for home and international students, and the Faculty of Postgraduate Training and Further Professional Training that offers a number of Internship, Clinical Residency, Master's programmes, and Professional Development and Retraining courses. There are total 56 departments in the Academy, 38 of which are clinical departments.



Директор

проф. Иванова Нанули Викторовна
бул. Ленина 5/7, главный корпус, каб.110
тел. (3652) 554-911, 27-44-62
e-mail: office@ma.cfuv.ru

Приемная комиссия

г. Симферополь, бул. Ленина 5/7, корпус 7
тел. (3652) 554-923, 25-47-11

НАПРАВЛЕНИЯ ПОДГОТОВКИ

31.05.01. Лечебное дело. Степень: специалист.

31.05.02. Педиатрия. Степень: специалист.

31.05.03. Стоматология. Степень: специалист.

33.05.01. Фармация. Степень: специалист.

38.04.04. Государственное и муниципальное управление. Степень: магистр.

Подготовка **в ординатуре** проводится по одной из 32 лицензированных специальностей.

Director

Professor Nanuli Ivanova

Contact us

5/7 Bulvar Lenina, Main Campus Building, Room 110

Telephone: +73 652 554 911; +73 652 274 462

E-mail: office@ma.cfuv.ru

Admissions Office

5/7 Bulvar Lenina, Campus Building 7, Simferopol

Telephone: +73 652 554 923; +73 652 254 711

OUR PROGRAMMES

31.05.01. General Medicine. Level: Specialist's.

31.05.02. Pediatrics. Level: Specialist's.

31.05.03. Dentistry. Level: Specialist's.

33.05.01. Pharmacy. Level: Specialist's.

38.04.04. Public and Municipal Administration. Level: Master's.

We offer Clinical Residency (Clinical Ordinateure) programmes in 32 licensed specialties.

КРЫМСКИЙ ФЕДЕРАЛЬНЫЙ
УНИВЕРСИТЕТ
ИМ. В.И. ВЕРНАДСКОГО

V.I. VERNADSKY
CRIMEAN FEDERAL
UNIVERSITY



МЕДИЦИНСКАЯ АКАДЕМИЯ
ИМ. С.И. ГЕОРГИЕВСКОГО

MEDICAL ACADEMY NAMED AFTER
S.I. GEORGIEVSKY

Медицинская академия имени С.И. Георгиевского является структурным подразделением федерального государственного автономного образовательного учреждения высшего образования «Крымский федеральный университет имени В.И. Вернадского».



Высокий уровень подготовки студентов обеспечивает мощный профессорско-преподавательский состав: около 700 специалистов, среди которых 91 доктор наук, из них 76 профессоров, 383 кандидата наук, из них 284 доцента. В настоящее время в Медицинской академии имени С.И. Георгиевского обучается свыше 4 тысяч студентов (из них свыше 1,8 тысячи - иностранные граждане из 42 стран мира), 206 интернов, 244 ординатора, 44 аспиранта, 86 магистров (магистратура по государственному и муниципальному управлению в сфере здравоохранения).

Medical Academy named after S.I. Georgievsky is an academic unit of V.I. Vernadsky Crimean Federal University. It was founded as the Crimean State Medical University in 1931.



Currently, there are more than 4,000 undergraduate students (over 1,800 of them are international students from 42 countries), 206 Internship students, 244 Clinical Residency students, 44 PhD students, and 86 Master's students studying at the Medical Academy named after S.I. Georgievsky.

Our staff is comprised of about 700 highly skilled and experienced professionals (including 91 doctors of sciences, 76 of whom are professors, and 383 candidates of sciences, 284 of whom are associate professors), who are committed to providing students with quality education.



Структура академии:

- подготовительное отделение, подготовительные курсы, осуществляющие довузовскую подготовку;
- 5 факультетов по подготовке врачей-специалистов и провизоров – 1-й медицинский, 2-й медицинский, стоматологический, международный медицинский, последилового образования;
- 56 кафедр, 38 клинических.